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 Alver kommunestyre  

 

 

Unytta investeringsmidler 2019 – overførast til 2020 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Dei unytta investeringsmidlane i 2019 i tidligare Meland, Radøy og Lindås kommune 

vert flytta til 2020 slik at dei planlagte og pågåande prosjekta held fram. Totalt vert 

det flytta investeringsmidlar på 160 526 600 kr fra 2019 til 2020. Investeringsprosjekta 

vert finansiert av 5 mill. kr i tilskotsmidler, unytta lånemidlar og mva-kompensasjon. 

 

 

 

 

Alver formannskap 12.03.2020: 

 

Behandling: 

Saka vert utsett, samrøystes vedteke. 

 

FO- 019/20 Vedtak: 

Saka er utsett. 

 

Politisk handsaming 

Saka skal til innstilling i formannskapet 

Saka skal avgjerast i kommunestyret 

 

Saksopplysninger: 

Det har vore lågare framdrift på fleire prosjekt i tidligare Meland, Lindås og Radøy i 2019 enn 

forventa og det er totalt 160,5 mill.  kr i unytta investeringsmidlar i 2019. For at dei vedtekne 

prosjekta skal verte gjennomført isamsvar med vedtak, gjer rådmannen framlegg om å flytte 

dei unytta midlane frå 2019 til 2020.  

 

Investeringsprosjekta vert innarbeidd i oversynet over vedtekne investeringsprosjekt for 2020 

og ein eventuell endra framdrift vil bli tatt omsyn til i 1. tertial rapport. Investeringprosjekta som 

kjem fram av tabellane under vert finansiert av lån, mva-refusjon og tilskot. Veg Holme – Tveit 

er eit prosjekt som fullt ut tilskotsfinansierast av tilskotsmidlar ( 5 mill. kr) frå fylket. 1. 

tertialrapport vil syne totalt finansiering for 2020 justert for eventuell framdriftsendring. 

Låneopptak per 1. halvår vert gjennomført på grunnlag av 1. tertialrapport 2020. 

 

 

Investeringsprosjekta som vert foreslått flytta til 2020 er førlgjande: 



 

 

 
*Finansierast 100% av tilskotsmidlar frå Fylket. 



 

 

 
 

 



 

 

 

Finansiering: 

 
Merk: Det vert ikkje gjennomført nye låneopptak til investeringane over. Unytta lånemidlar frå 

tidligare år vert nytta til å finansiering. 

 

 

 


